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Program Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu AA Dolnośląski

30 listopada 2024 r.
CENTRUM KULTURY W KAMIENNEJ GÓRZE

ul. Tadeusza Kościuszki 4

0800 – 0900 rejestracja uczestników
0900 – 1000 – wspólne odmówienie Modlitwy o Pogodę Ducha i Deklaracji Jedności

– przywitanie zaproszonych gości oraz uczestników zgromadzenia
– sprawy organizacyjne i przyjęcie programu zgromadzenia
– wybór członków Komisji Skrutacyjnej (3 osoby)
autoprezentacja uczestników zgromadzenia

1000 – 1015 Komunikacja drogą do jedności,  wystąpienie spikera – Delegata KSK na temat  
53 Konferencji Służb Krajowych AA w Polsce

1015 – 1035 Przerwa
1035 – 1105 informacje z intergrup (5 minut) z niesienie posłania:

IG Millennium, IG Most, IG Odra, IG Piastowska, IG Ślęża, IG Wałbrzyska
1105 – 1210 sprawozdania służb regionu (8 minut)

– koordynator ds. Niesienia Posłania do Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych
– koordynator Zespołu Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA
– koordynator Służby 12 Kroku (G12K)
– pełnomocnik BSK ds. PIK/koordynator Telefonu Informacyjno-Kontaktowego
– skarbnik
– rzecznik
– koordynator Zgromadzenia Regionu

1210 – 1230 Przerwa
1230 – 1300 sprawozdania służb KSK:

– delegat na KSK do KIP
– delegat na KSK do KLiP
– delegat na KSK do KO

1300 – 1500 Przerwa obiadowa
1500 – 1515 pytania do zgromadzenia
1515 – 1630 przedstawienie wniosków i podanie ich pod głosowanie
1630 – 1645 przedstawienie kandydatów do służb
1645 – 1700 Przerwa
1700 – 1830 wybory nowych służebnych i służb zadaniowych

– koordynator ds. AA w Zakładach Karnych i Aresztach Śledczych
– koordynator Zespołu Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA
– pełnomocnik BSK ds. PIK/koordynator Telefonu Informacyjno-Kontaktowego
– sekretarz/łącznik ds. internetu
– rzecznik
– delegat na KSK do Komisji Finansowej
– powiernik kl. A w regionie
– powiernik SK kl. B (udzielenie rekomendacji)
– koordynator IX Zlotu Radości Regionu AA Dolnośląski 2025 r.
– koordynator Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski 2025 r.

1830 – 1930 podsumowanie zgromadzenia

Zakończenie Zgromadzenia i wspólne odmówienie Deklaracji Odpowiedzialności
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Rozpoczęcie Zgromadzenia, sprawy organizacyjne, wybór Komisji Skrutacyjnej 
i autoprezentacja uczestników

Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu AA Dolnośląski odbyło się 30 listopada
2024 r. w Kamiennej Górze w siedzibie Centrum Kultury przy ul. Tadeusza Kościuszki 4. Zgodnie 
z przyjętym programem o godz.800 rozpoczęła się rejestracja uczestników, następnie o godz. 900 
– Zgromadzenie.

Spotkanie poprowadzili:  rzecznik Regionu AA Dolnośląski  Ewa, rzecznik Intergrupy AA
Wałbrzyska Krzysztof  i  zaproszony jako współprowadzący Delegat Narodowy po służbie Adam.
Służbę  sekretarza  zgromadzenia  objęła  Monika,  sekretarz/łącznik  ds.  internetu  Intergrupy  AA
Wałbrzyska.  W  spotkaniu  wzięło  udział  49  mandatariuszy  z  6  intergrup,  10  reprezentantów  
z  6 intergrup,  6  służebnych  regionu,  3  delegatów SK oraz  uczestnicy.  Razem w Zgromadzeniu
wzięło udział 96 osób.

Spotkanie  rozpoczęło  się  odmówieniem  Modlitwy  o  Pogodę  Ducha  oraz  wspólnym
odczytaniem przez wszystkich uczestników spotkania Deklaracji Jedności.

Na początku głos zabrał Krzysztof z Grupy AA Ametyst z Kamiennej Góry – koordynator
zespołu  organizacyjnego  zgromadzenia,  który  przekazał  uczestnikom  najważniejsze  sprawy
organizacyjne.

Prowadzący spotkanie raz jeszcze przywitał  wszystkich obecnych na spotkaniu,  dziękując
jednocześnie za tak liczne przybycie i poprosił o krótkie przedstawienie się wszystkich uczestników.
Nikt z uczestników nie wniósł uwag do programu Zgromadzenia, w związku z czym przystąpiono 
do kolejnego punktu, jakim był wybór Komisji Skrutacyjnej.

Do komisji zgłosiło się troje uczestników bez prawa głosu:
1. Wiesiek – grupa Alert
2. Sławek – grupa Jutrznia
3. Andrzej – grupa AAwAA

Kandydaci zostali zaakceptowani przez uczestników Zgromadzenia, otrzymując tym samym
wotum zaufania. Komisja przeliczyła wydane mandaty i podała ilość osób uprawnionych do udziału
w głosowaniach. Uprawnionych do udziału w głosowaniach było 75 osób.

W dalszej części głos zabrał Paweł – Delegat KSK. Tematem przewodnim spikerki Pawła
była komunikacja we Wspólnocie Anonimowych Alkoholików.

„Komunikacja drogą do jedności” to również temat 53. Konferencji Służb Krajowych AA 
w Polsce  i  hasło przewodnie  tegorocznego Zgromadzenia  Sprawozdawczo-Wyborczego  Regionu
AA  Dolnośląski.  Paweł  przekazał  swój  punkt  widzenia  na  ważność  komunikacji  na  każdym
poziomie struktur we Wspólnocie AA – począwszy od stołu mityngowego, po najniższe jej służby.
Temat komunikacji, czy też jej braku wśród członków Wspólnoty AA, przewijał się również w wielu
wypowiedziach  uczestników podczas  całego  spotkania,  co  dało  wyraz  temu,  jak  jest  to  ważny  
i istotny temat.
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Sprawozdania intergrup.

Intergrupa Millennium
Intergrupa Millennium zrzesza 12 grup z czego 10 regularnie uczestniczy w spotkaniu. IG spotyka
się  raz  w  miesiącu  na  zaproszenie  grup.  W okresie  od  stycznia  do  października  2024r.  przed
spotkaniem roboczym odbyły się warsztaty przeprowadzone przez delegatów KSK Pawła i Martę.
Były  one  poświęcone  literaturze,  pytaniom  i  rekomendacjom  do  52  KSK.  Pozostałe  warsztaty
poświęcone były tradycjom AA, które przygotowali członkowie grup. Członkowie grup regularnie
niosą posłanie na OZ w Oleśnicy do ZK Wrocław oraz dostarczają literaturę, a także sponsorują.
Członkowie grupy AA Nadzieja również niosą posłanie do ZK we Wrocławiu (oddział  kobiecy  
i męski) i pełnią dyżur przy telefonie w PIK-u. Służebni intergrupy brali udział w ogólnopolskich
warsztatach kolporterów, łączników do ZK i AŚ, skarbników, sekretarzy i łączników ds. internetu 
i rzeczników. Członkowie grup niosą posłanie na terapię w Ligocie Polskiej, Woskowicach Małych 
i  Wrocławiu.  W  ramach  niesienia  posłania  IG  Millennium  wspólnie  z  członkami  innych  IG
zorganizowała spotkanie w Zasadniczej Szkole Zawodowej w Oleśnicy (udział wzięło 160 osób)
oraz MOPS we Wrocławiu przy ul. Rydygiera udział wzięło 30 osób). IG Millennium przekazała
darowiznę  na  spot  informacyjny  w  MPK  Wrocław.  Plakaty  informacyjne  zostały  rozwieszone  
w  placówce  zdrowotnej  oraz  gablotach  przykościelnych  w  Oleśnicy.  Grupa  Uwolnieni
zorganizowała we wrześniu warsztaty krokowe w Krzydlinie Małej (uczestniczyły 23 osoby). IG
Millennium  udzieliła  rekomendacji  do  służby  Jaromirowi  na  zastępcę  rzecznika  regionu  oraz
zadaniową koordynatora zespołu ds. Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski 2025r., oraz Lucjanowi
na powiernika klasy B.
Służby w IG: rzecznik – Leszek, z-ca rzecznika – Marek, kolporter – Arek, skarbnik – Jacek, łącznik
ds. internetu i sekretarz – Leszek, koordynator IP – Artur, łącznik do ZK – wakat.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Intergrupa Most
Spotkania Intergrupy Most odbywają się co dwa miesiące, zwykle w ostatnią sobotę nieparzystego
miesiąca. W spotkaniach biorą udział mandatariusze średnio z 15 grup AA. W styczniu odbyło się
spotkanie wyborcze. Obsadzono większość służb. Intergrupa Most niesie posłanie na odział leczenia
uzależnień oraz detoks w szpitalu dla nerwowo i psychicznie chorych w Bolesławcu, oraz na terapię
w Sieniawce  i  zakładu  karnego  w Zarębie.  Zespół  Informacji  Publicznej  organizuje  spotkania  
w sądach dla kuratorów sądowych i w Mops-ach dla opiekunów rodziny. Intergrupa Most przekazuje
literaturę na terapię i detoks w Bolesławcu, na terapię w Sieniawce, do zakładów karnych i aresztów
oraz  do schronisk dla  bezdomnych.  Intergrupa Most  organizuje warsztaty wspólnie  z  Intergrupą
Wałbrzyską.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Intergrupa Odra
Spotkania IG ODRA odbywają się systematycznie w każdą 3 sobotę miesiąca w PIK o godz. 900 
lub na zaproszenie Grup AA. W tym roku spotkania odbyły się na zaproszenie grupy „Nomad” oraz
„Droga do domu”. W listopadzie spotkanie IG Odra odbędzie się w Wołowie na zaproszenie Grupy
„Tolerancja”. W spotkaniach Intergrupy Odra średnio bierze udział ok. 18-20 przedstawicieli Grup
AA, w tym ok. 12-15 osób z prawem do głosowania. W spotkaniach Intergrupy uczestniczą również
zaproszeni przedstawiciele służb Regionu AA Dolnośląski oraz delegaci do komisji służby krajowej.
W skład Intergrupy ODRA, na dzień  30.10.2024 r.,  wchodzą 33 Grupy AA. Następujące Grupy AA,
które  przestały  funkcjonować  wykreślono  ze  spisu  mityngów.  Z  Wrocławia:  Wiosna,  Bolesław,
Bronek, Nie jestem sama – grupa kobieca oraz grupy Fascia z Oławy i grupa Jutrzenka ze Środy
Śląskiej.  W bieżącym roku Grupa AA U Antka  –  Zakład  Karny Ul.  Kleczkowska 35 Wrocław,
zgłosiła chęć przynależności do IG Odra i została ujęta w spisie mityngów. W 2024 r. ze względu 
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na wygaśnięcie mandatów Rzecznika Janusza, Skarbnika Mirka i Kolportera Wieśka, nowi służebni
podjęli  obowiązki: Rzecznik  IG  –  Wiesiek,   Skarbnik  IG  -  Ryszard,  Kolporter  IG  –  Marcin.
Intergrupa Odra wysłała nowych służebnych na warsztaty dla kolporterów, rzeczników, skarbników,
sekretarzy/łączników internetowych, łączników do zakładów karnych.  Literatura AA w IG Odra 
w okresie od XI 2023 do X 2024 została sprzedana bądź przekazana na łączną kwotę 1.1546, 50 zł.
Literaturę kupowali indywidualni nabywcy i grupy AA. Literatura była przekazywana na terapie,  
do  zakładów  karnych,   noclegowni,  schronisk  dla  bezdomnych  oraz  do  Izby  Wytrzeźwień.
Informacja publiczna Intergrupa Odra – Koordynator Gosia  – od grudnia 2023r., we wrocławskim
biuletynie informacyjnym „Wrocław.pl” umieszczony został bezpłatnie w rubryce ważne telefony 
nr telefonu Anonimowych Alkoholików do PIK-u oraz na infolinię ogólnopolską. Bezpłatna gazeta
dla mieszkańców Wrocławia ukazuje się co tydzień w 200 miejscach w nakładzie 100 tysięcy sztuk 
– spot informacyjny o AA został wyświetlany przez 7 dni w kinie Nowe Horyzonty na ekranach  
nad kasami  kina.  Nawiązany został  kontakt  z  dyrekcją wrocławskiej  izby wytrzeźwień na którą
regularnie dostarczane są duże pakiety ulotek AA;
– przeprowadziliśmy spotkanie informacyjne dla pracowników wszystkich schronisk i noclegowni
dla bezdomnych mężczyzn i kobiet im. Św. Brata Alberta we Wrocławiu;
– przeprowadzone zostało spotkanie informacyjne na Uniwersytecie Przyrodniczym we Wrocławiu
dla studentów wszystkich wydziałów;
–  zakupiliśmy  ekspozytory  do   ulotek  na  których  umieściliśmy  pakiety  ulotek  AA.  W  wielu
miejscach otrzymaliśmy zgodę na ich ustawienie a ulotki są systematycznie uzupełniane;
–  plakaty  i  ulotki  informacyjne  o  AA  zostały  wyeksponowane  na  festynie  osiedlowym  
na Kozanowie. Za zgodą radnych plakaty zostały umieszczone w gablotach informacyjnych;
– taka sama akcja z plakatami i ulotkami miała miejsce przez dwa dni na turnieju piłki nożnej  
dla  osób  bezdomnych  w  centrum  Wrocławia.  Ekspozytor  wraz  z  ulotkami  po  turnieju  został
przeniesiony do kawiarni prowadzonej przez Towarzystwo im. Św. Brata Alberta;
– duża ilość plakatów i  ulotek została  rozwieszona na tablicach miasta  Wrocławia za zgodą ich
zarządców, bądź w miejscach do tego przeznaczonych. Również w przykościelnych gablotach;
–  przeprowadziliśmy  Spotkanie  informacyjne  w  Poradni  Rodzinnej  Wrocław-Leśnica  
dla terapeutów, Psychologów I Doradców Życia Rodzinnego;
–  we  wrocławskiej  komunikacji  miejskiej  w  84  tramwajach  na  168  ekranach  lcd  została
przeprowadzona  AAkcja  wyświetlania  spotu  informacyjnego.  Spot  został  wyświetlony  w  ciągu
tygodnia ponad 100 tysięcy razy. Akcja ta odbyła się dzięki wsparciu finansowemu kilku intergrup 
i wrocławskich grup AA.
– Spot 15 sekundowy AA został wyświetlony na telebimie przy dużym skrzyżowaniu we Wrocławiu;
– Zespół IP intergrupy Odra spotyka się regularnie na żywo lub on-line na komunikatorze w celu
ustalenia  kolejnych  obszarów  działań.  Intergrupa  Odra  we  współpracy  z  Intergrupą  Ślęża
przeprowadziła w 2024 roku dwa cykle warsztatów krokowych, które odbyły się  27 kwietnia oraz
26 października 2024 roku we Wrocławiu. Sumienie Intergrupy Odra podjęło następujące decyzje:
– nowo powstała grupa dostaje pakiet na start w postaci literatury tj: Wielka Księga, Dwanaście  
na dwanaście i Codzienne Refleksje, zamiast literatury w kwocie 350 zł.
–  Grupa  udziela  finansowego  wsparcia  grupie  „Przebudzenie”  na  dojazdy  do  Jugowic  
na cotygodniowe mitingi Grupy AA „Albert” w domu dla bezdomnych mężczyzn w kwocie 150 zł;
–  ustalono  stały  fundusz  dla  koordynatora  IP  w  kwocie  500 zł;-  IG  Odra  finansuje  udział  
w warsztatach krokowych dla osadzonych z zakładu   karnego z ul. Fiołkowej we Wrocławiu oraz
osób, których nie stać na takie warsztaty, a które zgłosiły chęć uczestnictwa; IG niesienia posłanie 
w  zakładach  karnych.  przedstawiciele  IG  biorą  udział  w  mitingach  w  Zakładzie  Karnym  
na ul. Kleczkowskiej, w AŚ ul. Fiołkowa, AŚ ul. Świebodzka, ZK w Strzelinie.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Intergrupa Piastowska
Intergrupa  AA Piastowska  z  siedzibą  w  Legnicy  ul.  Żołnierzy  II   Armii  Wojska  Polskiego  34
.Spotykamy  się  co  dwa  miesiące  w  miesiące  parzyste  w  trzecią  sobotę  miesiąca  w  siedzibie
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Intergrupy lub na zaproszenie Grupy AA . Rada Intergrupy spotyka się również co dwa miesiące  
na platformie  ZOOM w celu omówienia istotnych spraw. Przed każdym spotkaniem Intergrupy
organizowane są cykliczne warsztaty w zależności od potrzeby , przed październikowym spotkaniem
był na temat : Wpływ członka grupy na Wspólnotę AA w Polsce. Do Intergrupy przynależy 23 grupy
w tym jedna w ZK w Wołowie i druga w ZK w Głogowie.

Aktualny stan służb:
Rzecznik – Wiesia
Z-ca Rzecznika – wakat
Sekretarz Łącznik Internetowy – Jacek M.
Z-ca Sekretarza Łącznika Internetowego – wakat
Skarbnik – Beata
Z-ca Skarbnika – wakat
Łącznik ds. AA w ZK i AŚ w Wołowie – Marian
Łącznik ds. AA w ZK i AŚ w Głogowie – Wojtek
Kolporter – wakat
Z-ca Kolportera – wakat
Łącznik ds. Niesienia Posłania na Detoks i Terapię – Michał
Łącznik Informacji Publicznej – Dawid
Reprezentant IG Piastowskiej do Regionu – Jacek D.
Reprezentant IG Piastowskiej do Regionu – Artur

07  września  2024  r.  Intergrupa  obchodziła  30-lecie  powstania.  Z  tej  okazji  spotkaliśmy  się  
na  uroczystym  mitingu  na,  którym  założyciele  Intergrupy  opowiedzieli  pokrótce  historię  jej
założenia  i  jak  realizowali  V Tradycję   a  jak  jest  teraz  gdy są  dostępne  telefony i  rozwinięty
transport. Niesiemy posłanie na Detoks w Złotoryi i na Terapię w Legnicy, współpraca układa się
dobrze.  W  ZK  w  Wołowie  odbywają  się  mitingi.  Nasza  Intergrupa  z  Intergrupą  Millennium
organizujemy wspólnie warsztaty Trzech Legatów , które odbędą się w lutym 2025 r. w Krzydlinie
Małej / koło Wołowa.
Służebni Intergrupy czynnie uczestniczą w spotkaniach Służb Regionu AA Dolnośląski fizycznie  
i  online.  Członkowie  grup  uczestniczą  w  warsztatach  Ogólnopolskich  jak  i  Regionalnych  
a Intergrupa wspiera  część  ich finansowo, niektórzy z nich później zgłaszają się do służb. Mimo to
chętnych do służb brakuje są wakaty.  Intergrupa z okazji  30-lecia przelała Plan urodzinowy VII
Tradycja.  Przelewający  kapelusz  przekazuje  na  niesienie  posłania  do  struktur  niższych.
Rekomendacje do służb w strukturach niższych otrzymali:
Mariola z Grupy AA Jest  Sposób z Głogowa do służby Delegata Konferencji  Służby Krajowej  
do Komisji Finansów.
Heniu  z  Grupy AA Jest  Sposób z Głogowa na Powiernika  klasy B.  Elżbieta  Bączek terapeutka
uzależnień do służby Powiernika klasy A w Regionie.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Intergrupa Ślęża
Intergrupa  Ślęża  liczy 40 grup (w tym 16 zamiejscowych). Grupa Krokus obchodziła 42 rocznicę
która równocześnie jest  rocznica powstania AA na Dolnym Śląsku. Grupa Promyk ze Strzelina,
pomocna dłoń, młode wilki i Maurycy przestała funkcjonować i została usunięta ze spisu mitingów,
poza strukturami AA pozostały grupy Zosia, Nowe życie i Fenix z Jelcza Laskowic za które IG nie
bierze odpowiedzialności za ich działania. Powstała nowa grupa AA Dzień Dobry która spotyka się
w środy, godz. 10.00 siedzibie piku. W ostatnim czasie dołączyła grupa Hurtownia Noclegownia  
ul.  Małachowskiego  15,  mitingi  w  środy  o  18:00,  grupa  Qies  Deus  przyjęła  nazwę  Smolec.
Spotkania intergrupy odbywają się w druga sobotę miesiąca w siedzibie IG. ul. Komuny Paryskiej
17/1 o godzinie 11. Są one poprzedzone warsztatami służb co do miesiąca spotkań, rozpoczynają się
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o godzinie 9:15, w spotkaniach IG uczestniczy regularnie od 15-20 osób. Tegorocznym założeniem
IG były warsztaty dotyczące służb wspólnoty.  W opisywanym okresie funkcjonują regularnie:
– mitingi na terapii dochodzącej (raz na 2 miesiące) koordynatorem osób chętnych do uczestnictwa
w mitingach został Czarek z grupy Rubikon. Są to mitingi przybliżające czym jest AA dla osób,
które trzeźwieją, aby mogły podjąć decyzje o przystąpieniu do wspólnoty.
– Terapia detox zamknięta – działają mitingi
– Grupa krzyki niesie posłanie dla kobiet
– Grupa Wielka Księga niesie posłanie do noclegowni na ul. Bogedaina we Wrocławiu
– Grupa Opoka z Oławy i Metanoja z Brzegu niesie posłanie do ZK w Brzegu Opolskim Grupa
Krokus niesie posłanie na ul. W. Świętych na terapii – mitingi informacyjne
– W formie wolontariatu jest niesienie posłania do Zakładu Karnego w Piławie Dolnej – Wojtek  
oraz Zakładu Karnego w Dzierżoniowie – Darek
– Grupa Krokowa z Brochowa – do Zakładu Karnego na ul. Fiołkowej
– Grupa Nadzieja niesie posłanie do oddziału psychiatrycznego na ul. Korzeniowskiego
– od sierpnia IG nie będzie pełniła dyżurów telefonicznych w piku we wtorki
– w ostatnim czasie został odbudowany fundusz na literaturę „Kolportaż”
Sprzedaż  literatury  AA utrzymuje  się  na  dobrym poziomie,  obecny  stan  kwoty  przekazanej  na
literaturę wynosi 4.000zł dodatkowo wiele grup przynależnych do IG ma własne punkty kolportażu
m.in. OPOKA OŁAWA, KROKOWA BROCHÓW, KRZYKI. Działające służby IG:
- Rzecznik – Piotr (Grupa Opoka)
- Skarbnik – Bartek (Grupa Krokus)
- Sekretarz – Darek (Grupa 24 H Dzierżoniów)
- Kolporter – Piotr (Grupa Opoka)
1.Reprezentant do regionu Rafał (Grupa Opoka)
2.Reprezentant do regionu Rafał (Grupa Wielka Księga)
WAKAT:  koordynator informacji publicznej plus wszyscy zastępcy
Dodatkowo:  Od  czerwca  IG  Ślęża  objęła  patronatem ZK w Strzelinie  i  powołała  nowa  służbę
łącznika do ZK Strzelin,  którą objął  Rafał z grupy Opoka Oława pełniący służbę reprezentanta  
do służb regionu IG Ślęża.
Reprezentant IG Ślęża brał czynny udział w organizacji regionalnych warsztatów niesienia posłania
do ZK i Aś które odbyły się w złotnickim Centrum spotkań w dniu 19.10.2024 dodatkowo kolporter
IG Ślęża służył rozprowadzając literaturę na warsztatach. IG Ślęża i IG Odra zorganizowały 3 edycję
warsztatów 12 kroków, które odbyły 26.10.2024 na ul. Paulińskiej, czynny udział brał reprezentant
IG Ślęża Rafał z grupy Wielka Księga.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Intergrupa Wałbrzyska

Jestem alkoholikiem i mam na imię Olek. Na początku kilka słów ode mnie. Chciałbym wszystkich
przeprosić, że w ostatnim czasie moja służba nie wyglądała tak jak powinna, a także z przyczyn
zdrowotnych musiałem zrezygnować ze służby zadaniowej koordynatora zgromadzenia i nie jestem
w stanie  wziąć  udział  w dzisiejszym zgromadzeniu.  Intergrupa  Wałbrzyska  ma  swoją  siedzibę  
w Szczawnie-Zdrój przy ulicy Henryka Sienkiewicza 40. Obecnie nasza Intergrupa skupia około  
30  grup,  a  swym  obszarem  działania  obejmuje  obszar  Aglomeracji  Wałbrzyskiej,  Powiatu
Świdnickiego oraz Ziemi Kłodzkiej. Ponadto funkcjonują grupy z Powiatu Jaworskiego (Bolków) 
i Dzierżoniowskiego (Bielawa). Spotkania Intergrupy odbywają się systematycznie raz w miesiącu
na przemian raz w siedzibie, raz na zaproszenie którejś z grup intergrupy, dobrze działa kolportaż
literatury,  która  dostępna  jest  na  każdym spotkaniu.  Systematycznie  2  razy  w roku na  wiosnę  
i jesienią odbywają się warsztaty 12 Kroków w Krzeszowie. Oraz także wiosną i jesienią warsztaty
Tradycji.  Ponadto  w  październiku  w  Krzeszowie  odbył  się  jednodniowy warsztat  12  Kroków  
w oparciu o Wielką Księgę spikerem była Sydney z Krakowa. Prężnie działa Zespół  Informacji
Publicznej.  Organizowane są spotkania  informacyjne  w szkołach,  w rozmaitych instytucjach  jak
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MOPS, noclegownie, policja, służby więzienne i inne. Informacje o Wspólnocie umieszczane są  
na  wyświetlaczach  w  autobusach  MPK  oraz  na  telebimach  w galeriach  handlowych  aa  także  
w prasie lokalnej. Ponadto poszczególne grupy na obszarze swego działania wykładają literaturę  
w  formie  ulotek  I  wizytówek  oraz  plakatują,  przychodnie,  urzędy  i  zakłady  pracy  plakatami
niebieskimi  z  żółtym  znakiem  zapytania.  Poszczególne  grupy  niosą  posłanie  do  poradni
odwykowych  w  Kamiennej  Górze,  Świdnicy  oraz  na  oddział  detoksykacyjny  w  Wałbrzychu.
Ponadto grupy wałbrzyskie uczestniczą w spotkaniach informacyjnych raz w tygodniu w noclegowni
dla mężczyzn przy ul.  Pocztowej i  2 razy w miesiącu w ośrodku dla samotnych kobiet przy ul.
Ogrodowej w Wałbrzychu. Także w Świdnicy niesione jest posłanie do schroniska dla bezdomnych
im Świętego Brata Alberta przy ul. Westerplatte. Na obszarze działania Intergrupy mamy 2 jednostki
penitencjarne AŚ w Świdnicy oraz ZK w Kłodzku. Także tu prężnie funkcjonuje niesienie posłania.
Funkcjonują 2 grupy: 24h w Świdnicy oraz Zaufanie i  nadzieja w Kłodzku. Ponadto aresztanci  
ze  Świdnicy  mają  możliwość  uczestniczenia  w  mityngach  ,,wolnościowych".  Wszystkie  służby
mamy obsadzone, z wyjątkiem zastępcy sekretarza i zastępcy kolportera.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Sprawozdania Służb Regionu

Sprawozdanie Koordynatora ds. ZK i AŚ
Mam na imię Jarek i jestem alkoholikiem. Dziękuję za zaufanie którym mnie obdarzyliście. Była to
dla  mnie  kolejna  lekcja  pokory,  która  pokazuje  mi  jaką  ciężką  pracą  musieli  wykazać  się  nasi
założyciele i ich następcy, aby Wspólnota AA dotarła do cierpiących alkoholików na całym świecie.
Jestem im za to bardzo wdzięczny. Służbę swoją starałem się realizować sumiennie i jak najlepiej
potrafiłem. Na dzień dzisiejszy nie znalazłem służebnego na moje miejsce, ale wierzę w to że Bóg
ma swój plan i niesienie posłania do ZK i AŚ jest takie jakie powinno być w tym czasie. Oddając się
Bogu wierzę że będzie nam pomagał i znajdziemy więcej rozwiązań które pomogą nam dotrzeć  
do  alkoholików  wciąż  cierpiących  oraz  do  przyszłych  służebnych.  Przez  dwa  lata  służyłem  
w następujący sposób:
Z  powodu  braku  Łącznika  w  ZK  nr.1  ul.  Kleczkowska  i  Areszcie  Śledczym  ul.  Świebodzka,
utrzymywałem kontakt  z  tymi placówkami.  Uczestniczyłem  w mityngach AA. Koordynowałem
pomoc osadzonym którzy opuszczają  ZK. Brałem  osobiście  udział  w bezpiecznym dotarciu do
domu  osadzonych.  Utrzymywałem  kontakt  z  Okręgowym  Inspektoratem  SW  w  Opolu.
Uczestniczyłem w spotkaniu roboczym oraz informacyjnym dla wszystkich placówek podległych
temu  Inspektoratowi.  Starałem  się  utrzymywać  kontakt  z  Łącznikami  Intergrup  oraz  
z wolontariuszami, którzy uczestniczą w spotkaniach za murami. Koordynowałem spotkania Zespołu
ds.  AA w  ZK  i  AŚ,  które  odbyły  się  kilka  razy  w  roku.  Uczestniczyłem  w  Ogólnopolskich
Warsztatach Niesienia  posłania  AA do ZK i AŚ oraz w regionalnych  warsztatach w Sosnowcu
(region Katowice) Uczestniczyłem w spotkaniach (online)Koordynatorów regionalnych z udziałem
Przewodniczącego  zespołu  powierniczego  Andrzejem  Tankielunem.  Byłem  współprowadzącym
mityng  na  50-leciu  AA w Poznaniu  „Wspólnota  AA w  ZK” (kiedyś  i  teraz).  Uczestniczyłem  
w spotkaniach Służb Regionu (na żywo i online).  Pełniłem służbę przy telefonie informacyjnym
(PIK).  Jesteśmy w trakcie organizowania 1 Regionalnych warsztatów niesienia posłania  do ZK  
i  AŚ.(19.10.2024.)  Obecnie  w  naszym  regionie  niesiemy  posłanie  do  13  placówek.  Dziękuję
wszystkim  którzy  angażują  się  w  niesienie  posłania  do  ZK  i  AŚ.  Na  zakończenie  mojego
sprawozdania  zwracam  się  do  wszystkich  Grup  Regionu  Dolny  Śląsk  o  wsparcie  w  niesieniu
posłania do ZK i AŚ. Jest nas naprawdę niewielu, a niektórzy pełnią tą służbę już od kilku lat.  
Za murami są tacy sami alkoholicy jak ja czy ty. „Nawet jeśli popełniłeś przestępstwo także Cię nie
odrzucimy”. Czytamy to na każdym mityngu na którym jest nowicjusz. Jak te słowa przekładają się
na naszą codzienność?
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W uzupełnieniu wypowiedzi Jarka, głos z sali zabrał Jacek z Grupy Jest Sposób z Głogowa, który
przekazał  informacje  o tym,  że  Zakład Karny w Głogowie,   z  którym nasz  region współpracuje
niosąc tam posłanie,  przeszedł pod inspektorat Poznański czyli podlega pod Region AA Warta.

Sprawozdanie ze Służby Koordynatora Informacji Publicznej
Mija  właśnie  dwa  lata  od  kiedy  służę  jako  Koordynator  Informacji  Publicznej  w  Regionie  AA
Dolnośląski. Z radością i wdzięcznością dziękuję Wspólnocie za możliwość sprawowania tej służby,
a przede wszystkim za obdarzenie mnie zaufaniem. Dziękuję Wam wszystkim.
Początki były dla mnie dość trudne, zakres służby nie do końca znany, ale z czasem i Waszą pomocą
wdrożyłam  się  w  zakres  działań  Koordynatora.  Przez  okres  mojej  służby  wzięłam  udział  
w  spotkaniach  Intergrup  wyjątkiem  Intergrupy  Most,  gdzie  nie  udało  mi  się  dojechać.  
Na spotkaniach w formie warsztatów mówiłam o działaniach Informacji Publicznej oraz o tworzeniu
zespołów  w  Intergrupach.  Niezmiernie  cieszy  mnie,  iż  prawie  każda  Intergrupa  ma  swojego
Łącznika/Koordynatora w służbie zdaniowej IP (z wyjątkiem IG Ślęża). Ufam jednak iż po drugim
warsztacie  służba  zdjęcia  zostanie  obsadzona.  Przez  te  dwa  lata  brałam  udział  w  spotkaniach
informacyjnych w szkołach, na terapiach, w MOPS, urzędach, policji, zakładach pracy. Z pomocą
Intergrup umieściliśmy spoty informacyjne w autobusach i tramwajach, plakaty z żółtym znakiem
zapytania na tablicach ogłoszeń, w gazetach, w ośrodkach uzależnień. Były również spoty i audycje
w Radio a także w galerii  handlowej.  Dzięki  tym działaniom, których wszystkich wymienić nie
sposób,  społeczeństwo  miało  szansę  dowiedzieć  się  o  istnieniu  Wspólnoty  AA.  Z  radością
zamawiałam wizytówki  zarówno te  ogólne z  danymi  Pik,  jak i  te  szczegółowe z danymi  grup  
i  adresami  mityngów.  Jak  tylko  umiałam  dbałam  o  kontakty  z  Profesjonalistami.  Największą
radością była możliwość zorganizowania, przeprowadzenia i udziału w Ogólnopolskich Warsztatach
Informacji  Publicznej  w naszym Regionie.  Przeprowadzenie Konferencji  Prasowej  Cała prawda  
o AA nie było już niestety aż tak udane – osiągnęliśmy jednak skutek jakim była wzmianka na
portalu internetowym dotycząca 50-lecia AA w Polsce.
Z  wdzięcznością  dziękuję  za  ten  czas  Służby.  Nie  udało  mi  się  jednak  znaleźć  kandydata  na
Koordynatora IP po zakończeniu mojej służby. Ufam, iż z czasem służba ta zostanie obsadzona.
Działajmy jednak.  Grupy to  miejsce  gdzie  Informacja  Publiczna  działa  najpiękniej  jako sposób
wyrażenia wdzięczności.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Sprawozdanie Koordynatora G12K
Mam na imię Maciej i jestem alkoholikiem. Dziękuję za zaufanie jakim Wspólnota AA obdarzyła
mnie  zatwierdzając  moją  kandydaturę  na  Zgromadzeniu  Regionu  Dolnośląskiego  AA w  dniu  
25  listopada 2023 roku.  Dziękuję  wszystkim członkom Wspólnoty AA z  którymi  przez  ten  rok
współpracowałem, ale przede wszystkim z BSK,PIK, Koordynatorów G12K ,Dyżurnych On-Line, 
a w szczególności członkom Grupy 12 Kroku w ilości dzisiaj  127 osób./5 osób przybyło/. Mam
nadzieję na dalszą owocną współpracę przez następny rok mojej służby jako Koordynatora G12K.
Zanim zostałem wybrany na Służbę Koordynatora G12K poinformowałem Zgromadzenie Regionu,
że mój plan pracy będzie się różnił, od mojego poprzednika. Zgromadzenie zaakceptowało mój plan
pracy, wybierając mnie na Koordynatora G12K. W skrócie chodziło o stronę internetową Grupy
Krokowej1,2,3.Strona ta funkcjonuje niezgodnie z 12 Tradycjami AA, w związku z czym nie będę
przyjmował zgłoszeń z tej strony, a tym samym nie będę koordynatorem tej strony, jakim był mój
poprzednik,  o  czym  przed  podjęciem  służby  poinformowałem  Zgromadzenie  Regionu.  Mimo
wszystko  po  objęciu  służby,  zaproponowałem sumieniu  Grupy Krokowej  123  rozwiązanie  tego
problemu, ale niestety nie skorzystano z mojej propozycji do dziś. Na dany moment to co mogłem to
zrobiłem Jak również nikt z przedstawicieli tej  Grupy nie pojawił się przez ten rok na żadnym  
ze spotkań Regionu, choć zostali zaproszeni. Przedstawiam fakty w tej sprawie. Nie mnie to oceniać.
Przytoczę słowa Billa W. „Pomagajmy, ale nie za wszelka cenę”. Na całe szczęście nad sprawami
ambicjonalnymi  członków  Wspólnoty  AA  czuwa  2  Tradycja.  1  Tradycja  z  kolei  mówi  
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o  WSPÓLNYM  DOBRU  i  tego  się  trzymam.  Oczywiście  wszystkie  Tradycje  to  są  naczynia
połączone i nie można ich stosować wybiórczo.
Zaraz na początku mojej służby jako Koordynator nawiązałem kontakt z Pełnomocnikiem ds. PIK-
Koordynatorem Telefonu Informacyjno – Kontaktowego na pl. Św. Macieja 5. Wymieniliśmy parę
uwag dotyczących wzajemnej współpracy.
Chcę też podziękować Wspólnocie AA – Regionowi Dolnośląskiemu za możliwość wzięcia udziału
w Ogólnopolskich Warsztatach Łączników Internetowych, Dyżurnych On-line i PIK, oraz G12K  
w  Porszewicach  w  dniach  12-14.04.2024r.  Poznałem tam wielu  służebnych  z  Polski,  jak  i  też
mogłem się spotkać ze służebnymi na żywo, których wcześniej znałem tylko on-line. Organizacyjnie
zabrakło  mi  bezpośredniego  spotkania  tylko  z  samymi  Koordynatorami  G12K  na  sali.
Zasugerowałem  następnym  organizatorom  tych  warsztatów,  aby  w  przyszłości  takie  spotkanie
zorganizować.  Były  bardzo  ciekawe  wystąpienie  na  temat  Telefonu  Ogólnopolskiej  Linii  BSK.
Bardzo dużo dowiedziałem się na temat służby Dyżurnych On-Line, ich służby, oraz ich rocznego
szkolenia do tej służby, zanim zostaną Dyżurnymi On-Line. Bardzo ciekawy był wykład na temat
RODO. Miedzy innymi jak można całkiem w sposób nieświadomy złamać przepisy RODO i jak
ustrzec się przed złamaniem przepisów i nie mieć kłopotów prawnych z tym związanych.
W  maju  Intergrupa  Wałbrzyska  zwróciła  się  do  mnie,  żeby  przeprowadzić  warsztat  na  temat
Telefonu Ogólnopolskiej  Linii  BSK, PIK-u, oraz dyżurnych On-Line.  Nawiązałem kontakt w tej
sprawie z Koordynatorem PIKu-Józkiem, żeby w miesiącu czerwcu przeprowadzić takie warsztaty.
Ostatecznie warsztaty odbyły się w Kłodzku 30.06.2024 roku. Temat warsztatów „Ogólnopolska
Sieć Telefonu BSK, PIK-u, oraz Dyżurnych On-Line”, które poprowadziłem, ale niestety bez udziału
Koordynatora  PIK-u-Józka,  który  nie  mógł  być  obecny.  Chcę  Bardzo  podziękować  wszystkim
uczestnikom tych warsztatów za ich udział  i  wypowiedzi,  jak również Marcie za pomoc w tych
warsztatach, w których podzieliła się bezcenna wiedzą na temat Dyżurnych On-Line.
Zdarzają się niestety przypadki, że służebni z Listy12 Kroku, nie odbierają telefonów, kiedy do nich
dzwonię. Problem pojawia się wtedy kiedy w danej miejscowości jest tylko jeden służebny.
Czas w tej sprawie gra dość znaczącą rolę, a mianowicie żeby do potrzebującego pomocy, dotrzeć
jak najszybciej. Zwróciłem się w związku z tym na ostatnim na spotkaniu Regionu do Rzeczników
Intergrup, aby poruszyli te kwestię na spotkaniach Intergrup i przypomnieli służebnym o Klauzuli
Odpowiedzialności, jak również o tym, że służba jest PRZYWILEJEM a nie OBOWIĄZKIEM.
STATYSTYKA – Telefony przyjęte od 04.12.2023 – 28.10.2024 roku

BSK 41 telefonów, 5 osób nie trafiło na mityng
PIK-ONLINE 74 telefonów, 8 osób nie trafiło na mityng
G12K 50 telefonów, 7 osób nie trafiło na mityng
Razem 165 telefonów, 20 osób nie trafiło na mityng

Ze wszystkimi osobami które nie trafiły od razu na mityng, służebni mieli z nimi kontakt.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Sprawozdanie  Działalności  Punktu Informacyjno -  kontaktowego Regionu AA
Dolnośląski oraz Telefonu Informacyjnego
Dziękuję  wszystkim  osobom,  które  odpowiedzialnie  wypełniły  swoją  służbę  przy  telefonie
informacyjnym  AA  oraz  tym,  którzy  byli  zaangażowani  w  funkcjonowanie  PIK-u.  Dziękuję
wszystkim osobom, które przyczyniły się do niesienia posłania osobom potrzebującym i szukającym
kontaktu ze wspólnotą AA.
Punkt  Informacyjno-kontaktowy jest  czynny od poniedziałku  do piątku  w godzinach od 16:00  
do  20:00  oraz  w soboty i  niedziele  na  potrzeby służebnych  intergrup,  grup  AA,  Regionu  „AA
Dolnośląski” oraz na indywidualne spotkania AA.
W tygodniu swoje mitingi prowadzi siedem grup: „Agape”, „Wielka Księga”, „Jutrzenka”, „Dzień
dobry”, „Tolerancja”, „Kobieca” i „Ukraińska”.
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W każdą trzecią sobotę miesiąca odbywają się spotkania intergrupy „Odra”. Co jakiś czas swoje
spotkania  ma  też  Region  „AA Dolnośląski”.  Odbywają  się  również  spotkania  dla  uczestników
chcących nieść posłanie do ZK i AŚ.
28.09.2024r.  na  zaproszenie  Tomka z  intergrupy „Most”  brałem udział  w spotkaniu,  na  którym
opowiedziałem o  działalności  PIK-u i  służbie  dyżurnego  telefonu  informacyjnego.  Dyżury  przy
telefonie  informacyjnym odbywają  się  od  poniedziałku  do  piątku  w  godzinach  16:00  –  20:00  
z wyjątkiem świąt. W okresie od 20.08 do 20.10.2024r. odbyło się 44 z zaplanowanych 45 dyżurów.
W tym czasie odebrano 60 połączeń telefonicznych z całej Polski. W większości były to połączenia 
z poza regionu z łącza infolinii. Udzielona została także pomoc osobom w ramach kontaktu G12K 
w ilości 11 połączeń. W ten sposób kilka osób nawiązało kontakt ze wspólnotą AA i udała się  
na  pierwszy  miting  AA.  Wszystkim  pozostałym  osobom  została  udzielona  pomoc  w  zakresie
podania informacji o mitingach. Kończąc służbę Pełnomocnika Punktu informacyjno-kontaktowego
oraz  Koordynatora  telefonu  informacyjnego  chciałem  podziękować  wszystkim  osobom,  które
pomogły mi w pełnieniu tej służby oraz tym, które mnie wspierały. Chciałbym też przeprosić tych,
których zawiodłem. Przepraszam za wszystkie zaniedbania czy problemy związane z działalnością
PIK-u  oraz  telefonu  informacyjnego  powstałe  na  skutek  prac  związanych  ze  zmianą  operatora
sieciowego. Otrzymałem informację, że kandydatem na koordynatora telefonu informacyjnego jest
Rafał z grupy „Wielka Księga” (reprezentant do Regionu), który otrzymał rekomendację od swojej
grupy oraz intergrupy „Ślęża”.

Rozliczenie finansowe (20.08.2024r. – 20.10.2024r.):
stan na dzień 20.08.2024r. 2440 zł
datki od grup – AA 370 zł
Razem 2.810 zł
Wydatki:
– 1.000 zł datek na Region 400 zł sprzątanie PIK-u
– 50 zł zakupy na potrzeby PIK-u
Razem wydatki 1.450 zł.

Stan na dzień 20.10.2024r. – 1.360 zł

Wypowiedzi i pytań nie było.
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Sprawozdanie skarbnika regionu

Witam  wszystkich  na  Zgromadzeniu  Regionu  AA Dolnośląski.  Minęły  dwa  lata  mojej  służby
skarbnika. Przez ten czas uczestniczyłam comiesięcznych spotkaniach Rady Regionu na platformie
ZOOM oraz spotkaniach stacjonarnych.
Pracowałam na programie Libre Office, gdzie w tabelkach wpisywałam przychody i rozchody oraz
stan środków na dany miesiąc. Korzystałam z wiedzy starszych doświadczonych kolegów w służbie,
skarbników, delegatów Komisji  Finansowej.  Byłam w stałym kontakcie  z  Januszem, księgowym
BSK  odpowiedzialnym  za  subkonto  regionu.  Jestem  wdzięczna  że  mogłam  uczestniczyć  
w Ogólnopolskich Warsztatach Skarbników w Jantarze w ubiegłym roku. Ufam, że zdobyta wiedza
będzie mi dalej pomocna w dalszym służeniu wspólnocie.
Dziękuję  za  zaufanie  i  że  powierzyliście  mi  tą  służbę.  Na początku nie  było  to  łatwe zadanie  
dla mnie ale świadomość odpowiedzialności za finanse całego Regionu pozwoliła mi wzrastać w tej
służbie. Służba skarbnika spowodowała także że przeanalizowałam zarządzanie własnymi środkami i
pozwoliła uporządkować pewne kwestie. Zachęcam Was do odważnego podejmowania się służby,
dlatego że ma ona realny wpływ na pomoc innym alkoholikom w zdrowieniu ale także na nasze
własne zdrowienie.
Szczegółowe sprawozdanie finansowe zostało ujęte w biuletynie informacyjnym przygotowanym  
dla każdego z uczestników spotkania.

Wypowiedzi i pytań nie było.

Sprawozdanie rzecznika regionu

Służbę  rzecznika  regionu  objęłam  na  Zgromadzeniu  Regionu  w  dniu  26.11.2022  r.  W ramach
pełnionej służby koordynowałam pracę służb regionu oraz zespołów zadaniowych. Utrzymywałam
stały  kontakt  z  radą  regionu,  którą  na  bieżąco  informowałam o  wszystkich  działaniach.  Każda
decyzja była przeze mnie omawiana i poddawana głosowaniu na forum rady regionu.
Ważnym posunięciem było wprowadzenie przeze mnie comiesięcznych spotkań służb regionu na
platformie  ZOOM.  Zwoływałam  i  prowadziłam  te  spotkania  według  opracowanego  wcześniej
harmonogramu, co pozwoliło na bieżąco pracować nad zadaniami do wykonania oraz rozwiązywać
ewentualne pojawiające się problemy, unikając nawarstwiania się spraw. Oprócz spotkań online, raz
na kwartał organizowałam spotkania służb regionu „na żywo”. Chciałabym podziękować służebnym,
którzy  czynnie  brali  udział  w  naszych  spotkaniach,  dodatkowo  stanowiących   ogniwo  łączące
reprezentantów intergrup z wybranymi w regionie delegatami Konferencji Służby Krajowej.
Jako  rzecznik  brałam  także  udział  w  spotkaniach  zespołów  zadaniowych.  Dużo  pracy  
i zaangażowania wielu osób wymagały przygotowania do obchodów 50-lecia AA w Polsce – Zlotu
Radości  Święto Zdroju w dniach 16-18 sierpnia br.  W Poznaniu.  Dzięki  temu mogliśmy godnie
zaprezentować nasz region podczas zlotu. Przeprowadziliśmy dwa mityngi oraz zorganizowaliśmy
wystawę naszych pamiątek i materiałów archiwalnych . Chciałabym podziękować wszystkim, którzy
się do tego przyczynili – prowadzącym mityngi, spikerom, organizatorom oraz osobom dyżurującym
przy wystawie naszego regionu za Wasze zaangażowanie oraz włożoną pracę. Dziękuję także tym,
którzy  po  prostu  byli,  brali  udział  w  naszych  mityngach,  podchodzili  do  stolika  z  pamiątkami
regionu i cieszyli się z trzeźwości oraz przynależności do naszej Wspólnoty.
Budujący jest fakt, że rośnie liczba warsztatów organizowanych cyklicznie przez grupy, intergrupy 
i  region.  Ich  tematyka  to  głównie  kroki,  tradycje,  koncepcje,  ale  też  są  to  warsztaty  służb,
duchowości, niesienia posłania, sponsorowania.
Za  nami  organizacja  dwóch  warsztatów  ogólnopolskich  :  łączników  internetowych,  dyżurnych
online i  PIK oraz G12K, a  także informacji  publicznej.  Przed  nami  nowe wyzwanie i  zadanie  
do wykonania – organizacja Ogólnopolskich Warsztatów Rzeczników, która została nam powierzona
w wyniku głosowania uczestników tegorocznych warsztatów.
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Rozwija  się  w  regionie  informacja  publiczna.  Powstały   nowe  zespoły  IP  w  intergrupach.
Organizowanych jest coraz więcej spotkań informacyjnych, nasze plakaty informujące o Wspólnocie
rozwieszane  są  w różnych  miejscach.  Do miejsc  i  instytucji  ,mających  kontakt  z  alkoholikami,
dostarczane są nasze ulotki i wizytówki.
Poprawiły  się  warunki  współpracy  naszych  służebnych  z  kierownictwami  zakładów  karnych  
i  aresztów  śledczych.  Dzięki  temu  możliwe  jest  niesienie  posłania  za  mury.  Na  bieżąco
organizowane są tam mityngi, a osadzeni mają możliwość znalezienia sponsora i realizacji programu
12 kroków AA.
W  celu  zwiększenia  skuteczności  niesienia  posłania,  region  prowadzi  Punkt  Informacyjno-
Kontaktowy we Wrocławiu. Dyżurni udzielają informacji potrzebującym osobom oraz pełnią dyżury
przy telefonie. Niestety,  brakuje chętnych do pełnienia dyżurów w PIK-u. Służbę pełnią te same
osoby, nie pojawiają się nowi chętni. W związku z tym zorganizowałam dwa spotkania dla osób,
którym bliska jest taka forma niesienia posłania. Zastanawialiśmy się nad tym, jak zachęcić innych
do dyżurowania w PIK-u, głównie osoby z Wrocławia i okolic, aby zminimalizować koszty dojazdu
dyżurnych.  Uczestnicy spotkań zaproponowali  utworzenie zespołu ds.  dyżurów, w którego skład
weszliby  obecni  dyżurni.  Zadaniem zespołu  byłaby  obsada  i  koordynacja  dyżurów,  organizacja
zastępstw w przypadkach losowych oraz szkolenie i opieka nad kandydatami na dyżurnych.
Nadal nie został rozwiązany problem, jaki pojawił się na poziomie niesienia posłania poprzez grupę
G12K.  Dotyczy  to  osób,  które  próbują  pomagać  cierpiącym  alkoholikom  z  innych  źródeł,  niż
ogólnopolska sieć telefonu BSK. Grupa G12K ma ściśle określoną strukturę i działa zgodnie z nią.
Jeżeli  ktoś  podejmuje  decyzję,  że  chce  pomagać  w  inny  sposób,  powinien  wziąć  za  to
odpowiedzialność. Problem ten był  wielokrotnie zgłaszany przez koordynatora G12K i uważam, że
trzeba przynajmniej spróbować zbliżyć się do jego rozwiązania, ponieważ najbardziej cierpi tu ten,
który potrzebuje naszej pomocy. W związku z tym postanowiłam jeszcze przed Zgromadzeniem  
w listopadzie zorganizować spotkanie osób zainteresowanych tą sprawą. Podczas pełnienia służby
starałam się utrzymywać kontakt ze służebnymi wszystkich szczebli naszej Wspólnoty, służąc, jak
potrafiłam  najlepiej  swoją  radą  i  pomocą.  Zawsze  korzystałam  też   z  pomocy  bardziej
doświadczonych koleżanek i kolegów. W razie potrzeby omawiałam pojawiające się wątpliwości  
i problemy z pracownikami BSK.
Nasze spotkania starałam się prowadzić w duchu jedności i językiem serca, dzięki czemu udało nam
się uniknąć niepotrzebnych kłótni czy wzajemnych uraz lub niechęci. To oczywiście zasługa nas
wszystkich-  służebnych  regionu,  że  ważniejsze  dla  nas  jest  nasze  wspólne  dobro,  niż  osobiste
ambicje i oczekiwania. Dlatego pragnę serdecznie podziękować wszystkim, którzy razem ze mną
podjęli  się  służby  Wspólnocie,  a  także  tym,  którzy,  pomimo,  że  nie  pełnili  służby,  pomagali,
doradzali i wspierali działania naszego regionu.

Delegat KSK Paweł zadał pytanie odnośnie podejmowania przez region działań jeśli chodzi o braki
w służbach - chodzi przede wszystkim o działanie Punktu Informacyjno-Kontaktowego czy służbę
Sekretarza/łącznika  ds  internetu  w  Regionie  AA  Dolnośląski  –  służbę,  która  jak  sama  nazwa
wskazuje  poprzez  obsługę  RSI   (Regionalny  Serwis  Informacyjny)  jest  łącznikiem  regionu  
z intergrupami i grupami.

Ewa – Rzecznik Regionu AA Dolnośląski odpowiedziała, że temat wakatów w służbach bardzo często
jest  poruszany na organizowanych przez  Radę Regionu AA Dolnośląski  spotkaniach służebnych.
Ewa wyraziła swoją gotowość i chęć do pomocy oraz współpracy w tym temacie z nowo wybranym
rzecznikiem  regionu, do czasu kiedy służby te w naszym regionie nie zostaną obsadzone.
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Sprawozdanie Koordynatora Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski
Zgromadzenie Regionu AA Dolnośląski odbędzie się 30.11.2024 r. w Centrum Kultury w Kamiennej
Górze przy ul. Tadeusza Kościuszki 4, II p. Współprowadzącym zgromadzenie będzie Adam N.  
– delegat narodowy po służbie. Na spotkaniu 13.03.2024r., w Kamiennej Górze spotkała się grupa
osób chętnych do pracy w zespole przygotowującym Zgromadzenie Regionu AA Dolnośląski. Koor-
dynatorem tej grupy został wybrany Olek z grupy Jutrznia. Po dwóch miesiącach Olek zrezygnował
z pełnionej służby z powodu choroby, na jego miejsce zespół wybrał Krzysztofa z grupy Ametyst.
Spotkanie, które odbyło się 18.05.2024 r. miało za zadanie wyłonienie zespołów wspierających przy-
gotowanie zgromadzenia:

 kolportaż literatury: Mariusz z IG Wałbrzyska, grupa U Billa i Boba
 akredytacja: Ewa – grupa U Billa i Boba; Katarzyna – grupa Ametyst, Marta, Paweł – grupa 

Ametyst
 parzenie kawy i herbaty: 4 osoby z grupy Bartek Bolesławiec
 sprawy porządkowe i nagłośnienie: Paweł – grupa Ametyst; Radek grupa Język Serca, Ar-

tur – grupa Zakaczawie
 parkingi: Kuba i Janusz – grupa Jutrznia
 służba witająca: Kazimierz i Wiesław – grupa Ametyst
 sekretarz zgromadzenia regionu: Monika – sekretarz IG Wałbrzyska, grupa Jutrznia

Wypowiedzi i pytań nie było.

Sprawozdania Służb Krajowych

Sprawozdanie delegata na KSK do KIP
Na poziomie służby krajowej

Pełnię służbę od ostatniego Zgromadzenia, które mnie do niej wybrało, ale pełnoprawnym
delegatem SK stałem się od 52 KSK, gdzie w ostatnim dniu przekazano mi mandat. Dziś jestem
delegatem  terminu  pierwszego.  Przed  52  KSK  odbyły  się  trzy  spotkania  on-line  w  temacie:
Inwentury  do  konferencji,  służby  delegata  i  powiernika  SK oraz  rekomendacjami  do  52  KSK.
Uczestniczyłem w  52  Konferencji  Służby  Krajowej  AA w  Polsce,  18  –  21  kwietnia  2024  r.,  
w Książenicach.  Tematem wiodącym było:  50  lat  wspólnej  drogi.  Oprócz  plenarnych  spotkań,  
w których nie miałem jeszcze prawa do głosowania, oprócz możliwości uczestnictwa, pracowaliśmy
w swoich komisjach. Pracowałem w dwóch zespołach dyskusyjnych, do których byliśmy losowo
wybierani, jeden z nich to zespół s. Informacji Publicznej i Współpracy z Przyjaciółmi AA, drugi
zespół  ds.  Literatury.  W Komisji  Informacji  Publicznej,  spotkania odbywają się  w poniedziałki  
o  godz.  20:00,  co  dwa tygodnie.  W komisji  działają  zespoły zwołane  na  potrzeby rozszerzania
informacji  publicznej,  jeden  z  nich  to  zespół  ds.  Biuletynu  Informacji  Publicznej,  do  którego
zostałem wybrany jako z-ca redaktora. Kolejny ds. strategii, czyli zbierania materiałów dla zespołów
informacji  publicznej  w grupach,  intergrupach i  regionach,  które  mogłyby w przyszłości  z  tych
materiałów  korzystać.  Komisja  spiera  corocznie  organizatorów  ogólnopolskich  warsztatów
informacji publicznej w Polsce, ostatnie takie warsztaty odbyły się w Gdańsku 04 – 06 październik
2024r., organizowane przez Region AA Bałtycki. W komisji na dzień dzisiejszy służy dziesięcioro
delegatów. Z każdej z czterech komisji tym z KIP-u wybrano dwóch delegatów, którzy są członkami
zespołu ds. Inwentury KSK, okresie go działania przewidywany jest na cztery lata.

Po konferencji w lipcu i sierpniu uczestniczyłem w zespole powierniczym, który pracował
nad wnioskiem złożonym dorady powierników przez komisję informacji publicznej na poprzedniej
Konferencji.
Wniosek brzmiał:   Komisja Informacji Publicznej zwraca się z wnioskiem do Rady Powierników  
o  wypracowanie  w  oparciu  o  Nasze  Tradycje  i  Koncepcje,  wspólnego  stanowiska  dotyczącego
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początku i końca terminu służby delegata. Po konsultacji z delegatami przedłożyć rekomendację.
Zespół powierniczy wypracował stanowisko i przygotował wstępną rekomendację i kolejne cztery. 
I to tyle co mogę o nich napisać.

We  wrześniu  uczestniczyłem w  spotkaniu  w  zespole  powierniczym,  który  zajmował  się
kolejnym wnioskiem złożonym przez KIP. Na obecną chwilę odbyło się tylko jedno spotkanie.
Wniosek brzmiał:   Komisja informacji publicznej zwraca się z wnioskiem do Rady Powierników  
o przygotowanie ulotki przeznaczonej dla osób w kryzysie bezdomności.  W tej sprawie zbierałem
doświadczenia  alkoholików z  naszego regionu,  którzy niosą  posłanie  do  takich  miejsc,  pytając  
na intergrupach, warsztatach i spotkaniach na zoom. Głosy przekażę do zespołu powierniczego.

Na poziomie regionu
Przed 52 KSK, tam gdzie mogłem lub byłem zaproszony (grupa, intergrupa) przybliżałem pytania 
i  rekomendacje  do  w/w  konferencji,  celem  zbierania  doświadczeń  alkoholików  z  Regionu  AA
Dolnośląski. Co kwartał potykamy się z powiernikiem Jackiem z Poznania, który przekazuje nam
najważniejsze informacje nad jakimi pochyliła się Rada Powierników. My zaś przekazujemy je  
na spotkaniach regionu lub reprezentantom do regionu, na niżej wymienionych spotkaniach. Raz  
w miesiącu zwyczajowo w ostatni czwartek miesiąca spotykamy się na zoom z Reprezentantami  
do  Regionu i  Rzecznikami  intergrup oraz  każdym kto  zechce  w tych spotkaniach  uczestniczyć.
Poruszamy rożne tematy wysunięte z naszej lub ich strony. Na tych spotkaniach zaproponowałem,
reprezentantom  porozmawianie  ze  sobą  i  wyjście  z  inicjatywą  zorganizowania  regionalnych
warsztatów dla mandatariuszy lub innych służb na grupie i  intergrupie Wynikało to z czytanych
przeze mnie biuletynów intergrup, które borykają się z rakiem służebnych w grupach i intergrupach,
co ma wpływ na poziom struktury w regionie. Uczestniczyłem w IX Ogólnopolskich Warsztatach
Informacji Publiczne w Ośrodku – Wczasowym Pomeranka w Gdańsku 04 – 06.10.2024r.,  które
sfinansował mi Region AA Dolnośląski. Spośród alkoholików służebnych w informacji publicznej 
w naszym regionie byłem tam tylko z  zastępcą koordynatora informacji  publicznej  z  Intergrupy
Wałbrzyskiej Stefanem. Zdziwił mnie fakt, że jak na region, który zorganizował takie warsztaty rok
wcześniej, nie było osób chętnych do uczestnictwa i podzielenia się doświadczeniem, a myślę, że
mamy się czym dzielić. Uczestniczę w spotkaniach Służb Regionu w realu co kwartał i co miesiąc na
zoom oraz na specjalnie zwołane spotkania przez Rzecznik Regionu Ewę. Jestem w kontakcie ze
służebnymi  regionu  i  do  ich  dyspozycji.  Wspieram  region  w  zajmując  się  zakładką  RSI
(Regionalnym  Serwisem  Informacyjnym)  na  ogólnopolskiej  stronie  aa.org.pl zamieszczając
biuletyny,  spikerki,  rocznice  Grup  i  Intergrup,  warsztaty,  itd.  Czasami  na  prośbę  mandatariuszy
zmieniam  dane  grupa  AA  w  bazie  mityngów.  Pełnię  służę  przy  Telefonie  Informacyjno-
Kontaktowym jako dyżurny, chodzę na mityngi do ZK i AŚ, czasami biorę udział w spotkaniach
informacji publicznej, raczej ze względów na prośbę służb Intergrup.

Sprawozdanie delegata na Konferencje Służb Krajowych do Komisji Literatury 
i Publikacji
Od Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski w roku 2023, na którym zostałam wybrana do służby
delegata do kwietnia czyli do Konferencji Służb Krajowych, uczestniczyłam:
– w spotkaniach służb regionu na platformie zoom oraz w realu,
– w spotkaniach  warsztatowych na platformie zoom, organizowanych przez delegatów Przemka  
i Henia, na których omawialiśmy z uczestnikami grup i intergrup pytana i rekomendacje do 52 KSK,
– uczestniczyłam osobiście  w spotkaniach intergrup,  jako nowo wybrany delegat  przedstawiając
swoją służbę,
– uczestniczyłam na zoom w spotkaniach swojej komisji, przysłuchując się i  obserwując jak i nad
czym pracuje moja komisja,
– brałam udział w spotkaniach online z Zespołem Powierniczym,
– brałam udział w comiesięcznych spotkaniach wszystkich delegatów na KSK na platformie zoom,
gdzie dzieliliśmy się nawzajem doświadczeniami ze swoich komisji,
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– brałam również  udział  w warsztatach  organizowanych przez  Zespół  ds.  przygotowań52 KSK,
tematyką  jest  przygotowanie  delegatów  do  pracy  podczas  Konferencji,  doświadczenia  byłych  
i obecnych delegatów i powierników, odpowiedzi na pytania.

W kwietniu  brałam udział  w Konferencji  Służb  Krajowych  jako  delegat  zerowego  terminu  nie
miałam możliwości głosowania, ale brałam udział we wszystkich panelach i spotkaniach jakie były
przygotowane  przez  Zespół  do  Organizacji  Konferencji.  W ostatni  dzień  Konferencji  został  mi
przekazany mandat i tak też na KSK objęłam służbę delegata z prawem do głosowania.
– co dwa tygodnie, uczestniczę w spotkaniach Komisji Literatury i Publikacji, na których omawiamy
potrzeby związane z literaturą AA, zapraszamy redaktorów biuletynów Zdrój, Nadzieja, Wyspiarze,
Warta,  zapraszani  są  również  powiernicy,  co daje  nam możliwość zadawania  pytań  jak również
przedstawiania sugestii,
– uczestniczę również w spotkaniach z zespołem powierniczym w ustalonych przez uczestników
terminach.  Na  spotkaniach  rozmawiamy  o  problemach  dotyczących  literatury  AA,  a  także  
o potrzebach i projektach nowych wydań zaproponowanych  przez Wspólnotę AA,
– zostałam wybrana i oddelegowana, przez swoją komisję do zespołu pracującego nad wnioskiem
Komisji  Informacji  Publicznej  który wpłynął  podczas  52  KSK. „Komisja  Informacji  Publicznej
zwraca  się  z  wnioskiem  do  Rady  Powierników  o  wypracowanie  w  oparciu  o  nasze  Tradycje  
i  Koncepcje,  wspólnego  stanowiska  dotyczącego  początku  i  końca  terminu  służby  delegata.  
Po konsultacji  z  delegatami przedłożyć rekomendację”. Do wniosku została  wypracowana przez
powierników  odpowiedź  i  dołączone  rekomendacje,  które  zostały  przedstawione  delegatom
uczestniczącym w zespole.
–  Byłam  obecna  na  spotkaniu  czterech  Intergrup  AA Millennium,  Wałbrzyska,  Most,  Odra,  
na  których  poruszałam  tematy:  czy  warto  opracować  ulotkę  skierowaną  do  osób  w  kryzysie
bezdomności,  historie  agnostyków żyjących programem AA, Głos  kobiet  w AA – co  dalej  z  tą
książką? Rozwinięcie  ulotki  „Bezpieczeństwo w Internecie”,  która aktualnie  skupia się głównie  
na mediach społecznościowych. Potrzebne są osoby znające się na  temacie bezpieczeństwa w sieci
oraz osoby  mające doświadczenia, niekoniecznie pozytywne, dotyczące tej tematyki. Jak skutecznie
nieść posłanie poprzez literaturę AA i zwiększyć jej sprzedaż, słaba  znajomość literatury (przede
wszystkim ulotek) wśród członków wspólnoty.
W grudniu zostałam zaproszona na  spotkanie Intergrupy AA Piastowska gdzie również
poruszę w/w tematy,
– biorę udział w comiesięcznych spotkaniach  na platformie zoom delegatów z reprezentantami  
i  rzecznikami  intergrup.  My  jako  delegaci  przekazujemy  informacje,  które  otrzymujemy  
od powiernika regionu Warta Jacka, i poruszamy tematy zaproponowane przez uczestników,
–  we  wrześniu  brałam  udział  w  II  Ogólnopolskich  Warsztatach  Delegatów  KSK  Warsztaty
przybliżyły nam służbę  delegata, jak pracują komisje i budowanie zbiorowego sumienia Wspólnoty
AA przez  delegatów.  Był  też  panel  poświęcony   tematowi  zbliżającej  się  Konferencji  Służb
Krajowych – „Komunikacja drogą do  jedności” oraz dostępność i bezpieczeństwo w AA,
– uczestniczyłam w obchodach 50-lecia  AA w Polsce  w Poznaniu,  pełniąc służbę  przy stoliku  
z archiwum naszego regionu,
– brałam udział w Ogólnopolskich Warsztatach Informacji Publicznej, intergrupowych Warsztatach
Tradycji  AA,  regionalnych  Warsztatach  Niesienia  Posłania  do  ZK  i  AŚ  staram  się  aktywnie
uczestniczyć w życiu Wspólnoty,
– dyżuruję przy telefonie Informacyjno - kontaktowym oraz jako dyżurna online,
– niosę posłanie do ZK oddział kobiecy we Wrocławiu,
– biorę udział w spotkaniach swojej macierzystej grupy i intergrupy oraz w mityngach innych grup.
W  odpowiedzi  na  to  sprawozdanie,  padło  z  sali  zapytanie  czy  tak  duża  oferta  tematyczna
proponowanych przez BSK ulotek jest potrzebna i konieczna.

Marta wyjaśniła, że pojawienie się w ofercie Fundacji BSK danej ulotki jest wynikiem złożonego
wniosku czyli jest niejako odpowiedzią fundacji na zapotrzebowanie uczestników naszej wspólnoty.
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Padło  również  z  sali  pytanie  o  ulotkę  dla  dyżurnych  online,  której  w  ofercie  nie  ma.  Tak  jak
wcześniej  powiedziała  Marta  istnieje  możliwość  złożenia  takiego  wniosku  do BSK.   Często  jest
również tak, jak w przypadku ulotki  „Jakkolwiek Go pojmuję”, że czas pojawienia się jej w ofercie
wydawniczej,  
d momentu zatwierdzenia do momentu wydania jest wydłużony z przyczyn organizacyjnych. Niemniej
jednak zawsze, jeżeli już zostanie zatwierdzona pojawi się w ofercie.

Sprawozdanie  Delegata  Konferencji  Służby  Krajowej  AA w  Polsce  Komisja
Organizacyjna

Od ostatniego Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski, które odbyło się 25.11.2023 we Wrocławiu,
do chwili obecnej aktywnie wypełniam zadania wynikające bezpośrednio z zakresu pełnionej służby,
czy też mi przydzielone, m.in.:
biorę udział w cyklicznych poniedziałkowych spotkaniach online Komisji Organizacyjnej (co dwa
tygodnie);
biorę  udział  w  cyklicznych  czwartkowych  spotkaniach  online  Zespołu  Zadaniowego  
ds.  Przygotowania  Inwentury  KSK AA w Polsce  (co  dwa  tygodnie);  od  maja  br.  biorę  udział  
w  cyklicznych  wtorkowych  spotkaniach  online  przewodniczącej  Zespołu  Zadaniowego  
ds. Przygotowania Inwentury KSK AA w Polsce z jej zastępcami (co dwa tygodnie, na spotkaniu
zespołu  w  dniu  09.05.2024  zostałem  obdarzony  zaufaniem  do  pełnienia  służby  zastępcy
przewodniczącej zespołu);
uczestniczę (nieregularnie, z uwagi na inne obowiązki) w cyklicznych spotkaniach online delegatów
SK – forum wymiany doświadczeń delegatów z różnych komisji KSK, spotkania obecnie odbywają
się w niedziele w zależności od potrzeb;
uczestniczę w cyklicznych comiesięcznych spotkaniach online służb Regionu AA Dolnośląski;
uczestniczę w cyklicznych comiesięcznych spotkaniach online Delegatów KSK z reprezentantami
i rzecznikami intergrup (z reguły ostatni czwartek miesiąca);
uczestniczę w spotkaniach online (zawsze po spotkaniu RP i  RF) i  jestem w stałym kontakcie  
z  powiernikiem z  Regionu Warta  Jackiem,  opiekującym się  naszym regionem;  -  raz  na  kwartał
uczestniczę w stacjonarnych spotkaniach służb regionu. ponadto:
współprowadziłem, wraz z innymi Delegatami KSK, warsztaty online dot. pytań i rekomendacji  
do 52. KSK w regionie;
uczestniczyłem w warsztacie online dla służb krajowych „Inwentura Konferencji” przygotowującego
do 52. KSK, gdzie prowadziłem panel omawiający tabele harmonogramu inwentury i podziału pytań
na grupy warsztatowe członków KSK;
uczestniczyłem w lutym br. w spotkaniach IG Odra i Wałbrzyska;
przeprowadziłem warsztat  dla uczestników na spotkaniu IG Wałbrzyska – w lutym br. Tradycja  
2 AA;
w dniu  13.04.2024  uczestniczyłem XXI  Ogólnopolskich  Warsztatach  Łączników Internetowych,
Dyżurnych  on-line  i  PIK  oraz  Koordynatorów  G12K,  gdzie  miałem przywilej  przekazać  login
dyżurnego  online  mojemu  podopiecznemu  w  służbie,  a  także  porozmawiać  z  członkami  RP  
oraz innymi delegatami KSK;
w dniach 18-21 kwietnia br. brałem udział w 52. Konferencji Służby Krajowej AA w Polsce
„50 lat wspólnej drogi” w Książenicach. Przez 4 dni trwania KSK uczestniczyłem w spotkaniach
plenarnych Konferencji  oraz  pracach Komisji  Organizacyjnej,  a  także  zespołów powierniczych  
ds.  Inwentury,  Audytu,  Finansów,  Ogólnopolskich  Wydarzeń  i  Dostępności  oraz  ds.  Mediów
Elektronicznych i Infrastruktury IT i Zespołu Zadaniowego ds. Przygotowania Inwentury KSK AA
w Polsce;
w dniu 09.05.2024 uczestniczyłem, jako pomoc przy obsłudze technicznej, w konferencji prasowej
dot. Wspólnoty AA w hotelu Bacero we Wrocławiu;
w dniu 30.06.2024 uczestniczyłem w spotkaniu IG AA Wałbrzyska w Kłodzku;
w dniu 13.07.2024 uczestniczyłem w spotkaniu IG AA Jedność Konin w Licheniu;
w dniu 26.07.2024 uczestniczyłem w spotkaniu online Rady IG AA Piastowska;
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w dniu 01.08.2024 uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym funkcjonowania i problemów PIK-u
we Wrocławiu;
w  dniu  10.08.2024  uczestniczyłem  w  spotkaniu  IG  AA Piastowska  Legnicy,  przed  spotkaniem
przeprowadziłem warsztat  „Zasady  i  sugestie  we  Wspólnocie  AA”;  w  dniach  16  –  18.08.2024
uczestniczyłem w Zlocie  Radości  50-lecia  AA w Polsce  w Poznaniu,  m.in.  pełniąc  służbę  przy
stoisku regionu czy hostując  spotkanie hybrydowe Regionu AA Łódź,  transmitowane do ok .50
jednostek penitencjarnych;
w dniu 21.09.2024 uczestniczyłem w spotkaniu IG AA Odra we Wrocławiu.
Od rezygnacji sekretarza/łącznika ds. internetu wspieram również region zajmując skrzynką mailową
regionu oraz pielęgnuję bazę mityngów regionu.
W ramach swojej służby w KO KSK trzykrotnie utworzyłem sprawozdanie z jej prac oraz zostałem
oddelegowany do podzespołu komisji zajmującego się pracami nad wnioskami do RP, czego efektem
jest  wniosek  dotyczący wypracowania  projektu  rekomendacji  głosowania  przez  KSK wniosków
złożonych podczas trwania obrad KSK.
Służę  Wspólnocie  AA również  jako  wolontariusz  G12K,  dyżurny  online  oraz  PIK-u.  Jestem
członkiem ZIP Wałbrzyska i aktywnie uczestniczę w jego pracach. Staram się aktywnie uczestniczyć
w życiu  Wspólnoty i  mieć  kontakt  ze  wszystkimi  służebnymi regionu i  intergrup.  Uczestniczę  
w  warsztatach  Wspólnoty  AA,  jako  organizator,  spiker/prowadzący  czy  uczestnik  (ostatnio  
w regionalnych  Warsztatach  Niesienia  Posłania  do  ZK i  AŚ),  biorę  udział  w mityngach swojej
macierzystej  grupy i  innych grup,  również  w ZK i  AŚ.  Oczywiście  mam bezpośredni  kontakt  
z  częścią  członków Rady Powierników,  innymi delegatami  KSK oraz  zarządem i  pracownikami
Fundacji BSK AA w Polsce.

PD, Przemek – Delegat KSK AA w Polsce Komisja Organizacyjna.

Ewa – rzecznik Regionu AA Dolnośląski podziękowała wszystkim za przedstawienie sprawozdań.
Zgodnie z programem zgromadzenia, kolejnym punktem były pytania i wnioski do zgromadzenia.

Pytanie do Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski

Czy  Zgromadzenie  Regionu  AA Dolnośląski  odpowie  mi  na  pytanie.  Dlaczego  alkoholiczki  
i alkoholicy nie podejmują się służb, które są gwarantem trzeźwości i wdzięcznością za nią?

Uzasadnienie:
Swoje pytanie uzasadniam faktem jaki można zauważyć na poziomie Grup, Intergrup i Regionu.
Wakaty,  pełniący obowiązki,  jednorazowy mandat.  Często  czytamy w biuletynach,  że  grupa AA
pracuje na Krokach i Tradycjach AA. Program 12 Kroków AA uświadamia wdzięczność daną nam
od Boga, którą kierujemy w stronę innych, pomagając im. W jednej z Tradycji AA mamy tylko jeden
główny cel,  a służb tak wiele,  że można przebierać.  Na 12 Koncepcjach AA grupy nie  pracują,
mówią o służbach. Nie wiem, czym jeszcze można ten fakt uzasadnić, lękiem, lenistwem, brakiem
wiary siebie, że można być potrzebnym. Mówimy we Wspólnocie AA, że jesteśmy wdzięczni za to
co otrzymaliśmy. Ci którzy jeszcze tego nie mają, nawet o tym nie marzą.

Ewa – rzecznik Regionu AA Dolnośląski odczytała odpowiedź jaką Rada Regionu AA Dolnośląski
wypracowała na powyższe pytanie.  Clou tej odpowiedzi był taki, że trudno tak naprawdę  znaleźć
jednoznaczną odpowiedź na pytanie „Dlaczego, alkoholiczki i alkoholicy nie podejmują się służb?”.
Jest to zauważalne zarówno na poziomie regionu, intergrup czy poszczególnych grup, a wynikać
może między innymi z obawy przed nowym wyzwaniem.  I tutaj najbardziej pomocny wydaje się być
służebny, który w przystępny sposób przekaże informacje o swojej służbie na mityngach, spotkaniach
intergrupowych czy przy okazji warsztatów.  
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Po  wysłuchaniu  całości  przygotowanej  odpowiedzi  i  przeprowadzonym  głosowaniu  za  jej
przyjęciem bądź odrzuceniem – odpowiedź został odrzucona.

Wnioski do Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski*

Wniosek nr 1

Zwracamy się do uczestników Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski do udzielenia rekomendacji 
Pełnomocnikowi PIK/Koordynatorowi Telefonu IK do powołania zespołu zadaniowego dyżurnych 
telefonu informacyjno-kontaktowego przy regionalnym PIK-u.

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 1 – został przyjęty

Wniosek nr 2

Składam wniosek o zmianę zapisu w Karcie Zgromadzenia w temacie ,,Finansowe zasady działania
Regionu AA Dolnośląski dotyczącego pokrywania kosztów przejazdu Powierników kl. A i B Służby
Krajowej.
4. Finansowanie służb w Regionie AA Dolnośląski:
a) Powiernikom kl. A oraz B Służby Krajowej Region pokrywa koszty – przejazdów związanych ze
służbą
na:
4. Finansowanie służb w Regionie AA Dolnośląski:
a) Powiernikom kl. A oraz B Służby Krajowej Region pokrywa koszty – przejazdów związanych ze 
służbą na poziomie regionu.

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 2 – został przyjęty

Wniosek nr 3
Składam  wniosek  o  zmianę  zapisu  w  Karcie  Zgromadzenia  w  temacie  dotyczącym  III.
Zgromadzenie Regionu AA Dolnośląski ppkt. 12.
12.  Osobą  prowadzącą  Zgromadzenie  będzie  Rzecznik  Regionu,  osobą  współprowadzącą  
– Powiernik SK poprzednich kadencji lub osoba wyznaczona przez Zespół Organizacyjny.
na:
12.Osobą  prowadzącą  Zgromadzenie  będzie  Rzecznik  Regionu,  osobą  współprowadzącą  –
Powiernik  SK  poprzednich  kadencji  lub  osoba  wyznaczona  przez  Zespół  Organizacyjny
zaakceptowana przez Służby Regionu.

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 3 – został przyjęty

Wniosek nr 4

Składam  wniosek  o  zmianę  zapisu  w  Karcie  Zgromadzenia  w  temacie  dotyczącym  III.
Zgromadzenie Regionu AA Dolnośląski ppkt.13.
13. Tematem Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski, będzie temat Konferencji Służb Krajowych 
z bieżącego roku.
na:
13. Tematem Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski, będzie temat najbliższej Konferencji Służb
Krajowych.

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 4 – został przyjęty
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Wniosek nr 5
Składam wniosek o zmianę zapisu w Karcie Zgromadzenia w temacie dotyczącym:
Zgromadzenie Regionu AA Dolnośląski zajmuje się:
4. Nominacją 4 delegatów do Służby Krajowej.
na:
4.Wyborem delegatów do Służby Krajowej zgodnie z tabelą rotacji w Karcie KSK oraz Regulaminie
Pracy SK.

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 5 – został przyjęty

Wniosek nr 6

Składam  wniosek  o  uzupełnienie  zapisu  w  Karcie  Zgromadzenia  w  temacie  dotyczącym
„Kwalifikacje osób kandydujących do służb w Regionie AA Dolnośląski” o następujący zapis:
kandydat  na  powiernika  niealkoholika:  miał  wiedzę  o  Wspólnocie  AA i  jej  najważniejszych
problemach,  miał  przekonanie o skuteczności  Programu AA, sugeruje  się  również,  aby posiadał
rekomendację intergrupy, z którą współpracuje na co dzień

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 6 – został przyjęty

Wniosek nr 7

Wnioskuję do Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski o rozłączenie służby Sekretarza/Łącznika ds. 
Internetu w Regionie AA Dolnośląski na dwie osobne służby:
– Sekretarza Regionu AA Dolnośląski
– Łącznika ds. Internetu w Regionie AA Dolnośląski

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 7 – został przyjęty

Wniosek nr 8
Wnioskuję do Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski o rozłączenie służby Pełnomocnika BSK ds. 
PIK/Koordynatora Telefonu Informacyjno – Kontaktowego na dwie osobne służby:
– Pełnomocnika BSK ds. PIK
– Koordynator Telefonu Informacyjno – Kontaktowego

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 8 – został przyjęty

Wniosek nr 9

Wnioskuję o wprowadzenie zmian w obecnie obowiązującej Karcie Zgromadzenia:
Zmiana  w  punkcie  II.  Zasady  pracy  służb  Regionu  AA Dolnośląski  we  fragmencie  Finansowe
zasady działania Regionu AA Dolnośląski w punkcie 4, podpunkcie b):
4. Finansowanie służb w Regionie AA Dolnośląski:
a) Powiernikom kl. A oraz B Służby Krajowej Region pokrywa koszty – przejazdów
związanych ze służbą.
b) Delegatom do Służby Krajowej Region pokrywa koszty – przejazdów i pobytów
związanych ze służbą.
c) Służbom Regionu i ich zastępcom Region pokrywa koszty – przejazdów i pobytów
związanych ze służbą, jeżeli nie są Reprezentantami z intergrup AA.
d) Zwyczajowo koszty pełnienia służby w Regionie AA Dolnośląski Reprezentantom z
intergrup AA pokrywają macierzyste intergrupy AA.
e) Region zwraca koszty udziału swoich służb w warsztatach ogólnokrajowych, jeżeli
pozwalają na to warunki finansowe.”
na:
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4. Finansowanie służb w Regionie AA Dolnośląski:
a) Powiernikom kl. A oraz B Służby Krajowej Region pokrywa koszty – przejazdów

wiązanych ze służbą.
b) Delegatom do Służby Krajowej Region pokrywa koszty – przejazdów

i pobytów związanych ze służbą, w tym koszty udziału w jednych warsztatach ogólnopolskich.
c) Służbom Regionu i ich zastępcom Region pokrywa koszty – przejazdów i

pobytów związanych ze służbą, jeżeli nie są Reprezentantami z intergrup AA.
d) Zwyczajowo koszty pełnienia służby w Regionie AA Dolnośląski Reprezentantom

z intergrup AA pokrywają macierzyste intergrupy AA.
e) Region  zwraca  koszty  udziału  swoich  służb  w  warsztatach  ogólnokrajowych,  jeżeli
pozwalają na to warunki finansowe.

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 9 – został przyjęty

Wniosek nr 10
Wnioskuję  o  wprowadzenie  zmian  w  obecnie  obowiązującej  Karcie  Zgromadzenia:  Zmiana  w
punkcie III. Zgromadzenie Regionu AA Dolnośląski we fragmencie Zgromadzenie
Regionu AA Dolnośląski zajmuje się w punkcie 3:
3. Wyborem kandydatów do służby Delegata Narodowego (w latach parzystych)
na:
3. Wyborem kandydatów do służby Delegata Narodowego.

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek nr 10 – został przyjęty

* uzasadnienia wniosków przedstawione zostały w  Biuletynie informacyjnym zgromadzenia.

Wybory do służb

Kandydatura nr 1  
Rafał  z  Grupy  AA  Wielka  Księga  z  Wrocławia  na  koordynatora   Telefonu  Informacyjno  –
Kontaktowego
Rafał uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany do pełnienia w/w służby.

Kandydatura nr 2
Janusz z Grupy AA Nomad z Wrocławia na Rzecznika Regionu AA Dolnośląski
Janusz uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany do pełnienia w/w służby.

Kandydatura nr 3
Joanna z Grupy AA Kobieca z Wrocławia na Rzecznika Regionu AA Dolnośląski
Kandydatka nieobecna na zgromadzeniu. Głosowanie nie odbyło się.

Kandydatura nr 4
Jaromir z Grupy AA Uwolnieni z Oleśnicy na Zastępcę Rzecznika Regionu AA Dolnośląski.
Jaromir  uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany do pełnienia w/w służby.

Kandydatura nr 5
Jaromir z Grupy AA Uwolnieni z Oleśnicy na Koordynatora Zgromadzenia Regionu AA Dolnośląski 
w 2025 roku.
Jaromir  uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany do pełnienia w/w służby.

Kandydatura  nr 6
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Jarek – łącznik do Aresztu Śledczego w Świdnicy na Koordynatora Zlotu Radości Regionu A 
Dolnośląski w 2025 roku.
Jarek  uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany do pełnienia w/w służby.

Kandydatura nr 7
Mariola z Grupy AA „Jest Sposób” z Głogowa  na Delegata na Konferencję Służby Krajowej do 
Komisji Finansowej.  
Mariola uzyskała wymaganą liczbę głosów i została wybrana do pełnienia w/w służby.

Kandydatura nr 8  
Henryk z Grupy AA „Jest Sposób” z Głogowa udzielenie rekomendacji na  powiernika klasy B.
Henryk  uzyskał wymaganą liczbę głosów i uzyskał rekomendacje na powiernika klasy B.

Kandydatura nr 9
Lucjan z Grupy AA „Na Złotym Rogu” z Oleśnicy udzielenie rekomendacji na  powiernika klasy B
Lucjan uzyskał wymaganą liczbę głosów i uzyskał rekomendacje na powiernika klasy B.

Kandydatura nr 10
Elżbietę Bączek z rekomendacją Intergrupy Piastowska na powiernika klasy A w Regionie AA 
Dolnośląski.
Elżbieta uzyskała wymaganą liczbę głosów i została wybrana na powiernika klasy A w Regionie AA 
Dolnośląski.

Na koniec kilka zdań od uczestników zgromadzenia.

Radość, że tylu jest ludzi, takich samych jak ja, wzruszenie jak zawsze, że jestem wśród swoich, tu 
jestem rozumiana, tu ja rozumiem i czuję innych ludzi. 
Doświadczanie zbiorowej mądrości Wspólnoty: każdy może się wypowiedzieć, mniejszość nie jest 
ignorowana, każdy jest ważny , każdy głos jest wysłuchany .
Wdzięczność, że istnieje AA, że mogę tu być użyteczna, że mogę zobaczyć niealkoholiczkę 
kandydatkę na powiernika, która tak pięknie rozumie i współodczuwa alkoholików .
Szczerze?  Już tęsknię za następnym spotkaniem.  Kasia

Dla mnie ogromna wdzięczność za możliwość uczestniczenia i służby przy tak ważnym wydarzeniu. 
Ale przede wszystkim  wdzięczność za zaufanie jakim zostałam obdarzona. Praca w tak zgranym       
i fantastycznym zespole (zespół organizacyjny zgromadzenia) dawała od początku ogrom satysfakcji.
Czas ten, zarówno pracy przy pisaniu biuletynu, jak i moja obecność na zgromadzeniu utwierdził 
mnie tylko w przekonaniu, jaką drogą chcę iść – drogą rozwoju i służb.  Monika
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Zredagowała Monika, Sekretarz/Łącznik Intergrupy AA Wałbrzyska
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